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Tomko: 

Ďalší podnet je kamerový systém v obci, nemajú tam žiadnu kameru. Či sa uvažuje o takom 

dačom? 

 

PhDr. Čižmár: 

V prípade kamerového systému, zvyčajne inštalovanie kamerového systému je pripravované 

v častiach, ktoré vykazujú výraznú potrebu z dôvodu kriminality, z dôvodu dopravnej 

situácie, z dôvodu zhromažďovania ľudí. Zatiaľ sme podnet zo strany polície ani štátnej, ani 

mestskej na nejakú zvýšenú kriminalitu v MČ Milhostov nedostali, ani na nejaké problémy, 

ktoré súvisia s dopravnou situáciou, preto pre nás je to nová informácia. Kamerové systémy 

sa neinštalujú preto, len aby boli, aby zahrnuli aj túto časť mesta, ale zvyčajne reagujú na 

potrebu. Skôr je tendencia a to si všímame aj zo strany obyvateľov, aby nie všade boli 

inštalované, predsa len to znižuje istú mieru súkromia. Ale znovu zopakujem, zatiaľ takýto 

podnet ani zo strany polície, ani zo strany mestskej polície, ani zo strany občanov nebol na to, 

aby sa inštalovali kamery priamo v uliciach Milhostova. Problémy, ktoré tam vznikli, 

s niektorými jednotlivcami, tie boli operatívne riešené priamo za súčinnosti sociálneho 

oddelenia, ale tie nespôsobovali nejakú kriminalitu alebo ohrozenie občanov,  ale skôr sa 

týkali sociálneho statusu tej osoby. Takže, keď sa vyhodnotí tá situácia a keď takéto 

požiadavky budú a bude to nevyhnutnosť, tak budeme musieť pristúpiť k inštalovaniu 

kamerového systému aj tam, ale montovať ho len preto, lebo tam nie je, tak neviem, či má 

logiku. Máme dosť veľa miest v meste, kde je potrebná kamera.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Určené: 

- prednosta MsÚ 

- TS mesta 


